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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 

Mislata, 30 d'abril  de 2015  
Hora: 20:00

Lloc: Saló de Sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

 
Per  a  procedir  a  la  celebració  de  la  sessió  ordinària,  degudament 

convocada,  es reunixen en sessió pública,  presidida pel  Sr.  alcalde,  Carlos 
Fernández Bielsa, els regidors i les regidores:

 SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
 SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
 SR. ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA
 SR. JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR
 SRA. CARMEN LAPEÑA BUENO
 SR. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
 SR. JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ
 SRA. FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO
 SR. PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL
 SR. ANTONIO ARENAS ALMENAR
 SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
 SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
 SR. MANUEL CORREDERA SANCHIS
 SR. MANUEL HERNÁNDEZ FALCÓN
 SR. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
 SR. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
 SR. CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ
 SRA. JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ
 SR. JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA
 SR. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Assistits  per  Luis  Ramia  de  Cap  Salvatella  com  a  secretari  de  la 
Corporació.  Assistix la interventora municipal Herminia Llop Gil.

Abans de l'inici de la sessió el Sr.  alcalde demana un minut de silenci 
per les cinc víctimes de violència de gènere hagudes durant el mes d'abril.
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1.  APROVACIÓ  DE L'ESBORRANY  DE L'ACTA  DE  LA  SESSIÓ 
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 26 DE MARÇ DE 2015.

De conformitat amb allò que dispsoa l'article 91.1 del vigent Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet 
per la Presidència a consideració  de la Corporació l'esborrany de l'acta de la 
sessió celebrada pel Ple de l'Ajuntament el dia 26 de març de 2015, que han 
sigut  remeses  als  portaveus  o  representants  dels  grups  polítics,  conforme 
disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal.

Sotmesa a votació l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada pel Ple de 
l'Ajuntament el dia 26 de març de 2015,  és aprovada per unanimitat. 

APROVACIÓ  DEL  PLA  SOCIAL  D'OCUPACIÓ  I  INSERCIÓ  DE 
MISLATA  PER  A  2015,  COM  A  CONTINUÏTAT  DE  TOTES  LES 
ACTUACIONS REALITZADES EN 2014.

Se sotmet  a  votació  la  urgència  de  l'assumpte  que és  aprovada per 
unanimitat.

A continuació, pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del grup 
mixt-EUPV, i diu que votarà a favor, ja que es tracta de la continuïtat del Pla 
Social d'Ocupació de 2014, que tenia una vigència de dos anys.

Pren  la  paraula  el  portaveu  del  grup  popular,  Sr.  López  Bronchud  i 
afirma que el seu grup també votarà a favor, ja que es tracta d'un projecte ja  
debatut anteriorment i que en este moment suposa només un tràmit, tal com els 
han informat en la Junta de Portaveus este matí.

Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i diu 
que,  fins  a  l'últim  moment,  l'equip  de  govern  rendibilitza  la  seua  capacitat 
negociadora.

Prosseguix dient que hui es tanca una legislatura de canvis, en què les 
dificultats  econòmiques,  que  són  i  han  sigut  determinants  per  a  altres 
administracions, no han suposat un obstacle per a l'acció política d'este equip 
de govern, tal com ho mostra este punt que es porta hui a Ple, que es tramita  
per urgència i que suposa una continuïtat del Pla Social que es va posar en 
marxa en l'exercici de 2014.
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Manifesta que, tal com diu el Sr. alcalde, els polítics han de posar-se al  
servici dels ciutadans i ser un instrument vàlid de les seues reivindicacions. Per 
això, diu, se sent especialment orgullosa, com a portaveu del grup socialista, de 
defendre un punt com este, que constituïa un dels eixos bàsics dels ciutadans, 
com la creació d'una borsa de treball  i  la posada en marxa d'un Pla Social 
d'Ocupació.

Assenyala que els ciutadans i ciutadanes de Mislata només demanen 
poder dialogar i sentir que són escoltats per la seua Administració, i este diàleg, 
en  política  social,  suposa la  defensa dels  servicis  públics  i,  en  especial,  la 
defensa de la sanitat, l'educació i les ajudes socials, així com d'este Pla Social  
d'Ocupació, que contribuïx a tancar un cicle per al desenrotllament personal i  
professional de molts ciutadans que patien una de les grans alifacs del segle 
XXI, com és la impossibilitat d'accés al mercat de treball.

Continua dient que no pretén fer política amb este tema, així com que 
agraïx als grups que voten favorablement, tal com havien expressat en la Junta 
de Portaveus, a este Pla d'Ocupació.

Finalitza este torn de paraula reivindicant el paper de la política, perquè, 
diu,  amb mesures com esta es dignifica la  vida dels  altres,  i  només d'esta 
manera s'és digne representant  dels ciutadans que han depositat  en ells la 
seua representació política. Afig que, així  mateix,  es dignifica l'Administració 
Local, que és la més pròxima al ciutadà.

En el seu segon torn de paraula, el Sr. García de la Mota diu que, com 
ha assenyalat la portaveu del grup socialista, no hi ha millor colofó al treball 
d'una legislatura que,  si  és el  cas,  ha suposat  huit  anys  de dedicació,  que 
l'aprovació d'un Pla Social d'Ocupació en una situació de crisi com l'actual.

Prosseguix dient que ha arribat el dia de la despedida formal i que la 
primera cosa que desitja és mostrar el seu agraïment a les persones que han 
estat sempre al seu costat, en primer lloc a la seua esposa, filles i nét, a qui a 
penes ha disfrutat en estos huit anys i també a aquells que li han mostrat la 
seua amistat  i  el  seu suport  en  els  moments  més difícils,  especialment  en 
l'última etapa.

Afirma  que  no  seria  just  oblidar-se  d'eixes  altres  persones  que 
calladament li han aportat, dia a dia i de forma desinteressada, el seu saber i la  
seua  experiència  perquè  poguera  dur  a  terme la  seua  gestió  municipal  en 
benefici de la ciutadania de Mislata. En este sentit, diu que, encara que no pot  
enumerar a tots ells,  sí que vol anomenar a alguns com José Vicente Palero, 
que l'ha instruït en accessibilitat i espais jurídics; a la seua amiga i companya 
Caty, amb què ha debatut sobre l'escola pública i els moviments de pares; a 
Julián, que li  ha aportat experiència en la defensa de la sanitat pública i de 
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qualitat i, sobretot, del paper reivindicatiu que han de jugar les associacions 
veïnals; o al seu amic i cap de la Policia Nacional, Juan María Cervera, que ha 
marcat el camí del que ell entén que ha de ser una policia progressista; i als  
companys de l'associació AHUIM, que li han donat eixe punt que es necessita 
per a entendre millor la solidaritat. 

Prosseguix  dient  que  també  hi  ha  un  grup  de  gent  especial, 
multidisciplinari,  que ha participat  en  les  tertúlies  dels  divendres en què es 
discutix,  es  discrepa  i  es  valora  el  treball  que  ha  realitzat,  i  li  ajuden  a  la 
resolució  dels  problemes.  Afig  que  tampoc  seria  just  oblidar-se  d'un  bon 
nombre de tècnics municipals que, amb la seua capacitat i  dedicació, li han 
facilitat les seues tasques ni d'altres persones, com la senyora de la neteja que 
sempre  ha  mantingut  el  seu  despatx  en  condicions  perquè  els  ciutadans 
pogueren ser atesos com correspon.

Tampoc cal oblidar, afig, els seus companys de la Corporació, sobretot a 
aquells  amb què ha tingut  més fregaments,  és a dir,  als  portaveus Miguel,  
Lígia, Vicente, María Luisa o Jaume i als dos alcaldes amb què ha hagut de 
torejar, Manuel Corredera  i Carlos Fernández, que sempre van tindre per a ell  
la porta de l'Alcaldia oberta.

Continua dient que no han sigut gens fàcils estos huit anys en l'oposició, 
primer amb la majoria absoluta del  grup popular i  després amb la del  grup 
socialista, i s'han produït debats acalorats que han aparegut en premsa, però 
sempre dins del debat polític.

Afirma que les seues respostes sempre van ser sinceres, responsables i 
coherents, tant amb les seues idees com amb el programa electoral amb què 
es va presentar als ciutadans. No obstant això, diu, demana disculpes en el cas 
que en alguna situació traspassara la línia roja per excessiu apassionament.

Manifesta que li ha faltat temps per a avançar en les seues propostes de 
transparència, per a millorar el programa econòmic, per a pactar fórmules per a 
acabar  amb  l'alifac  de  l'exclusió  social  i  laboral,  encara  que  no  siguen 
competències municipals, així com per a acordar mocions d'exempcions fiscals 
als desnonats, i per a incidir en el reconeixement en mode de plaça pública als  
represaliats de Mislata, encara que confia en la paraula que en este sentit ha 
donat  el  Sr.  alcalde,  i  en  les  persones  que  formaran  part  de  la  pròxima 
Corporació.
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Destaca  que  se  sent  orgullós  d'haver  aconseguit  alguns  reptes  com 
l'aprovació de la moció a favor de la igualtat i contra la violència de gènere; 
d'aconseguir els menjadors infantils d'estiu, pasqua i nadal; de coincidir amb 
l'equip  de  govern  en  la  denúncia  de  l'injust,  com  l'expedient  a  la  Sra. 
interventora, o demandar la lesivitat de LUBASA  i aconseguir que tornen eixos 
sis milions que eren de l'Ajuntament. També, afig, se sent orgullós d'aconseguir 
el reconeixement dels represaliats del franquisme i del genocidi armeni. Estes, 
diu, són algunes de les coses que s'han aconseguit gràcies a hores de treball, 
esforç i dedicació, de vegades en la soledat més absoluta.

Finalitza dient que es despedix satisfet per les moltes mostres d'afecte 
rebudes en estos dies, tant a nivell personal com a través de les xarxes socials, 
i afig que no seria completa esta despedida si no agraïra als votants que li han 
mostrat la seua confiança i a aquelles persones que no li han votat però que 
han passat pel seu despatx com a últim recurs d'esperança per a solucionar el 
seu problema. En tots els casos, diu, va posar el seu cor i els mitjans al seu 
abast, per la qual cosa espera no haver-los defraudat.

Finalment, diu que es despedix però no se'n va, que es tracta només 
d'una fase de descans, i que posa la seua experiència al servici de Mislata i de 
la seua ciutadania.

A  continuació,  pren  la  paraula  el  Sr.  López  Bronchud  i  diu  que  és 
complicat fer un discurs després de les paraules del portaveu d'EUPV. Afig que 
no li  agraden les despedides i que li  desitja, com deia el  poeta, “bon vent i 
barca nova”.

Prosseguix dient al Sr. García de la Mota que no creu que se li acabe el 
temps de buscar nous projectes, encara que no siga des del seient de regidor 
en la pròxima legislatura, i que no li cap el menor dubte que continuarà fent 
propostes per a millorar la  societat.  Afig que es porta  un amic,  cosa que li 
agraïx  i  que demostra  que es  pot  navegar  el  mateix  riu  des de dos vores 
distintes, perquè, al final, l'important és ser capaços de treballar per Mislata. 

Finalitza afirmant que se li trobarà a faltar. 

Pren  la  paraula  la  Sra.  Martínez  Mora  i  diu:  “Vull  traslladar  el  meu 
agraïment en primer lloc al meu grup polític i a l'alcalde per haver-me  permés 
durant  esta  legislatura  ocupar la  posició  de  portaveu  del  grup  municipal 
socialista.
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Per a mi ha sigut tot un orgull i  una gran responsabilitat  traslladar a este 
Ple la veu de l'acció política del grup socialista i  defendre les posicions del 
PSOE  de Mislata a l'Ajuntament. Gràcies.

També vull  agrair  a  la  resta  de components  de la  Corporació el  seu 
silenci i el seu respecte en el moment en què em trobava en el torn de paraula. 
Per a mi, el principi formal del respecte institucional és una prioritat en l'àmbit  
de la dialèctica parlamentària, i he de reconéixer que admire profundament a 
aquells que, des del silenci responsable, saben esperar el seu torn, a pesar que 
les seues posicions no concorden amb els de l'orador que en eixe moment 
exercix l'ús  de  la  paraula.  Només aquell  que  sap  escoltar,  està  plenament 
legitimat per a deixar-se sentir.

També vull agrair la col·laboració i la comprensió dels portaveus que han 
exercit la paraula de la resta de grups durant la legislatura. En este punt, vull 
posar èmfasi en 2 persones, Lígia Rodrigo i Salvador García, dos persones que 
respecte i amb les que m'unix un cert nivell de simpatia personal, i que, com 
saben, no continuaran en els seus escons durant la pròxima legislatura.

Agrair  també  el  paper  breu,  que  va  exercir com a  portaveu  Manuel 
Corredera durant l'inici de la legislatura i, finalment, i atés que espere tornar-me 
a trobar en els combats del debat parlamentari  amb el Sr. López. desitjar-li 
molta sort,  sense ironia, insistisc, sense ironia, la necessitarà, i  recomanar-li 
que es prepare per a la pròxima legislatura, perquè esta portaveu, tornarà amb 
les piles molt carregades per a novament, des del govern, recordar-li que els 
socialistes de Mislata no sols saben fer polítiques socials en el desenrotllament 
del  seu  pla  econòmic,  sinó també,  menjadors  escolars,  duplicar  la  partida 
ajudes socials fins quasi 2 milions d'euros, aconseguir modificar la concepció 
que  tenia  la  ciutadania  de  la  nostra  policia  local,  fent-la  més  social  i  més 
pròxima  als  seus  veïns,  rendibilitzar  la  capacitat  de  generar  riquesa  dels 
instruments  que  té  l'Ajuntament  a  través  de  la  posada  en  marxa  dels 
aparcaments municipals, dels 6 milions guanyats a LUBASA en el procediment 
de  lesivitat,  la  posada  en  marxa  del  parc  d'educació  viària,  la  xarxa  de 
bicicletes públiques, la reducció del deute de l'Ajuntament  de 40 a 25 milions, 
l'aprovació i posada en marxa dels plans econòmics financers, l'auditoria de 
contractació, l'alcalde de barri, la cessió del quarter militar, el sondeig consultiu 
per a realitzar la Residència de 3a edat, l'obertura de La Fàbrica, les beques de 
transport,  el  pla de comerç, i  tantes i  tantes coses que han sigut possibles 
gràcies al treball, a la voluntat i a la lluita continuada d'un grup de persones que 
només aspirava a sentir-se legítimes posseïdores de la voluntat dels seus veïns 
que  van  tindre  a  bé  triar-nos  com a  equip  de  govern  per  a  solucionar  els 
problemes d'una ciutat que s'acostava al k.o. tècnic. 
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Perquè fer les coses bé suposa esforç i voluntat. Perquè només amb 
eixe  esforç compartit  crearem una gran ciutat.  Perquè junts hem canviat  la 
forma de fer política i sí, continuarem defenent els interessos de Mislata perquè 
per  a  nosaltres,  les  persones  són  sempre  el  primer  i  el  que  demanen els 
ciutadans  hem demostrat que es pot fer realitat coste el que coste, perquè el 
que s'obté amb esforç, es disfruta el doble i queda molt a fer, però a poc a poc, 
ho estem aconseguint,  perquè quan la  meta és important,  els  obstacles es 
tornen xicotets.

Per tot el que hem fet i per tot el que ens queda per fer en el futur, que 
siguen estes les meues últimes paraules per a agrair a tots els components del 
meu grup i, especialment, al meu alcalde, l'oportunitat d'haver sigut la seua veu 
en el Ple del meu poble. Moltes gràcies”.

Conclòs el  debat,  el  Ple  de  l'Ajuntament,  per  unanimitat  dels  seus 
membres, va adoptar l'acord següent:

Vista la proposta de la Regidoria de Servicis Socials sobre l'aprovació 
d'un Pla Social d'Ocupació i Inserció de Mislata per a 2015, com a continuïtat 
de les accions aprovades l'any anterior.

Considerant que en el mencionat Pla es contempla la col·laboració de 
NEMASA, fonamentalment a través de la contractació laboral dels beneficiaris 
seleccionats  per  l'Ajuntament  de  Mislata,  i  que,  a  fi  de  formalitzar  esta 
col·laboració, és convenient la subscripció d'un Conveni de Col·laboració entre 
l'empresa municipal i l'Ajuntament.

Considerant  que  és  intenció  d'esta  Alcaldia  sotmetre  al  Ple  de  la 
Corporació tant l'aprovació del Pla com l'aprovació del Conveni regulador de la 
col·laboració amb NEMASA.

Considerant  que  és  necessària  l'aprovació  del  gasto  corresponent  a 
2015, que ascendix a 295.533,61 euros.

Vist  l'informe del  cap  de  Servicis  Socials  de  28  d'abril,  així  com els 
informes de Secretaria i Intervenció, ambdós de data 30 d'abril de 2015.

S'acorda:

Primer:  Aprovar  el  Pla  Social  d'Ocupació  i  Inserció  de  Mislata  per  a 
2015, com a continuïtat de totes les actuacions realitzades en 2014 dins del dit  
Pla.
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Segon: Aprovar el gasto corresponent al dit Pla que ascendix en 2015 a 
la  quantitat  de  295.533,61  euros,  imputant-lo  a  l'aplicació  pressupostària 
23100.22799.

Tercer:  Aprovar  el  Conveni  de  Col·laboració  entre  l'Ajuntament  de 
Mislata  i  l'empresa  municipal  “NETEJA,  MANTENIMENT  I  SERVICIS  DE 
MISLATA,  A.A.”per  a  2015,  per  a  la  gestió  del  Pla  Municipal  d'Ocupació  i 
Inserció, quedant esta Alcaldia facultada per a la seua firma.

5.  CONEIXEMENT  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE 
LA SESSIÓ DE 26 DE MARÇ DE 2015.

En  compliment  d'allò  que  disposa l'art.  42  del  vigent  Reglament 
d'Organització,  Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les  Entitats  Locals,  se 
n adona  de  les  resolucions  adoptades  per  l'Alcald� ia-Presidència,  així  com 
compliment  d'allò  que  s'ha  previngut  en  l'art.  42  del  vigent  Reglament 
d'Organització dels acords adoptats per la Junta de Govern des de la sessió 
ordinària celebrada el dia 26 de març de 2015.

Precs i preguntes

El Sr. García de la Mota diu que, fa uns dies, l'Associació de Veïns d'El  
Quint  els  posava  la  insígnia  de  la  mateixa  durant  la  celebració  del 
Centenari del Pou del Quint.

Assenyala que s'estava parlant que el Pou ja era un bé de rellevància 
local,  procés  que  es  va  iniciar  el  29  de  juny  de  2006,  enviant  una 
sol·licitud a la Conselleria perquè s'emetera un informe per a veure els 
tràmits que es necessitaven per a declarar-lo bé de rellevància local.

Prosseguix dient que, al  novembre de 2009, les Corts Valencianes, a 
iniciativa  del  grup  d'Esquerra  Unida,  van  donar  el  vistiplau,  i  es  va 
demanar  al  Consell  Valencià  de  Cultura  que  emetera  el  dit  informe 
perquè consideraven que era necessari i que reunia les condicions.

Afig que també el grup socialista va presentar una moció perquè en un 
Ple extraordinari s'aprovaren, principalment dins del Pla E, les obres de 
remodelació  d'El Quint, proposta que va ser aprovada per la unanimitat 
del Ple al desembre de 2009.
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Continua dient que al gener de 2010 el Consell Valencià va declarar la 
necessitat de considerar el Pou com un bé de rellevància local, i consta 
en l'expedient que es van donar les instruccions als tècnics municipals 
perquè emeteren els corresponents informes i actuaren en este sentit, 
però,  sorprenentment,  l'informe de 29 d'abril  de  2014 diu  que no  es 
podia sol·licitar al Catàleg europeu perquè el Pou no estava catalogat 
encara com bé de rellevància local.

Per tot això, i donat l'acord dels tres grups en esta qüestió, prega al Sr. 
alcalde  que  en el  temps  que queda  fins  a  la  constitució  de  la  nova 
Corporació done les ordes oportunes perquè, seguint l'article 47 de la 
Llei 47/98, la Conselleria de Cultura arbitre el mecanisme d'urgència per 
a declarar el Pou bé de rellevància local, i en un curt termini es puga 
comptar amb esta distinció. 

El  Sr.  alcalde  respon  que  compta  amb  el  seu  compromís  i  la  seua 
voluntat,  que  romanen  intactes  des  del  principi  de  la  legislatura,  en 
defensa del patrimoni de la ciutat, i més en quelcom tan important com 
és el Pou, que es troba en estos moments en un procés de rehabilitació, 
no sols del mateix Pou, sinó també de tot l'entorn, la qual cosa suposarà 
per  a  Mislata  una  nova  zona  de  recreació  i  espai  verd  que  podran 
aprofitar  les  generacions  presents  i  futures  per  a  conéixer  la  seua 
història  i  tradicions.  Afig  que s'informarà  per  a  cobrir  tots  els  tràmits 
necessaris perquè així siga.

Abans d'alçar la sessió, el Sr. alcalde diu que han sigut quatre 
anys  difícils,  d'esforços,  sacrificis  i  canvis,  en  què  s'han  fixat  noves 
prioritats per a la ciutat i s'ha potenciat especialment la política dirigida a 
les persones.

Agraïx als seus companys del grup socialista, especialment, diu, 
als  qui  no continuaran en la pròxima legislatura com a Ángel,  Paqui, 
Boscá i Pedro, el seu esforç, voluntat i lleialtat, i tot el treball que han 
realitzat en benefici de la ciutadania. Afig que, a pesar de les diferències, 
fa extensiu l'agraïment als quatre regidors del grup popular que tampoc 
continuaran: Carlos, Julio, Fernando i, sobretot, a Lígia a qui diu que pot 
anar-se'n amb el cap ben alt després de treballar vint anys per a esta 
ciutat,  en defensa dels seus interessos perquè, a pesar de les seues 
discrepàncies, no pot negar-se que ha sigut una lluitadora.
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Prosseguix  dient  que  vol  dedicar  unes  paraules  a  Salvador, 
perquè  ha  pogut  comprovar  que  representa  el  verdader  valor  de  la 
política: l'esforç, la dedicació i la defensa dels interessos de Mislata. Afig 
que el considera un company en ideologia i prioritats, per la qual cosa en 
ell no té només el seu alcalde, sinó també i més important, a un amic, 
perquè considera que ha sigut un excel·lent portaveu i,  sobretot,  una 
excel·lent persona.

Agraïx  també a la  ciutadania que els  ha acompanyat  en estos 
quatre difícils anys per la seua atenció, respecte i col·laboració.

Finalitza dient  que,  per  damunt  dels  interessos partidaris,  cada 
grup ha defés els interessos d'este poble, els desitja sort el dia 24 de 
maig, i expressa el seu desig de treballar per a fer de Mislata una ciutat  
cada dia més gran.

I sense més assumptes a tractar, a les 20.40 hores, per  l'Alcaldia s'alça 
la sessió,  de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb 
mi el secretari que en done fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI 
 


